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Geachte voorzitter, leden van de commissie, 
 
Meer dan 500 jaar vinden er menselijk activiteiten plaats op De Kruidberg te Santpoort. Eerst als 
boerderij daarna als landgoed van onder andere Stadhouder Prins Willem III. 
 
Inmiddels ben ik met mijn broer en zussen de vierde generatie Rutte die op De Kruidberg ons bedrijf 
voeren. We bieden stalling, weidegang en training aan 60 paarden. We geven meer dan 100 
eigenaren en berijders dagelijks ontspanning en recreatie. Daarmee vervullen we een belangrijke 
maatschappelijke en sociale rol. 
 
We hebben dierenwelzijn hoog in het vaandel staan. Daarom gaan de paarden 365 dagen per jaar de 
wei op zodat ze hun natuurlijke gedrag kunnen vertonen. Hier doen wij geen concessies aan. 
 
Sinds wij als familie actief zijn op het landgoed dragen wij zorg voor het Rijksmonument. Begin 2000 
hebben we het compleet laten restaureren. Een grote, maar waardevolle investering. Nog steeds 
kost het onderhoud jaarlijks veel geld. Dit kan alleen worden opgebracht met een volledig 
operationeel bedrijf. 
 
 
Maar de toekomst van ons bedrijf staat op het spel. De provincie wil al onze grond, 8 hectare, 
omvormen tot vochtig hooiland. Met het voorliggende beheerplan is weidegang onmogelijk. Dit 
betekent het einde van ons bedrijf. 
 
We zijn teleurgesteld in de provincie. Ze wil grond, die zij niet in eigendom heeft, omvormen tot 
natuur om vervolgens te kijken welk ‘medegebruik’ er nog mogelijk is. Daarmee gaat zij voorbij aan 
de waarden die wij creëren. Ik roep u op om onze waarden als uitgangspunt te nemen, om 
vervolgens te kijken welke natuurwaarden hieraan toe kunnen worden gevoegd.  
     
Wij en de generaties voor ons hebben hard gewerkt om ons bedrijf te maken tot wat het vandaag is. 
Wij als nieuwe generatie hebben plannen klaarliggen om te investeren in landschappelijk groen, een 
nog betere omgeving voor het welzijn van de paarden en faciliteiten voor de paardenliefhebbers.  
 
We geven ons bedrijf daarna graag weer door aan de volgende generatie. Maar als onze weilanden 
vochtig hooiland moeten worden, dan houdt het op. 
 
 
 
 
 
Onze toekomst ligt in uw handen, 



 
Dus vraag ik u, 
 
Is het creëren van 8 hectare vochtig hooiland meer waard dan het dierenwelzijn van 60 paarden? 
 
Is het creëren van 8 hectare vochtig hooiland meer waard dan het de ontspanning en recreatie van 
honderden paardenliefhebbers? 
 
Is het creëren van 8 hectare vochtig hooiland meer waard dan het in stand houden van een 
rijksmonument en de cultuurhistorie? 
 
Is het creëren van 8 hectare vochtig hooiland meer waard dan het verleden, het heden en de 
toekomst van ons familiebedrijf? 

 
 


